
vv  LENS JAARVERSLAG 1970 - 1971  
 
ALGEMEEN  
Het vijftigste jaar van Lenig en Snel is in vele opzichten een gouden jaar geworden. Zes van de twaalf seniorenelftallen 
werden kampioen en promoveerden naar een hogere klasse, waarbij vooral de promotie van het eerste en tweede elftal grote 
voldoening schenkt. Het eerste elftal immers vocht zich in één jaar terug in de Derde Klas KNVB en het tweede elftal kwam in 
de nooit eerder betreden Tweede Klas.  
De jubileumviering betekende ook al een hoogtepunt. Het gemeentebestuur van Den Haag bevestigde dit door onze 
vereniging de "Sportpenning van 's-Gravenhage" toe te kennen. Niet onvermeld mag blijven de hattrick van onze oud-
voorzitter en erelid de heer H. Houkes; hij ontving zowel van de KNVB, de KNVB afdeling ‘s-Gravenhage, als de Nederlandse 
Katholieke Sportfederatie de zilveren speld.  
Een hoogtepunt mag ook genoemd worden de officiële ingebruikname van een voortreffelijke lichtinstallatie en het vernieuwde 
klubgebouw.  
De vereniging blijkt voorts een grote aantrekkingskracht uit te oefenen op de jeugd; er moest een groot aantal aanmeldingen 
verwerkt worden.  
Vermelden wij nog het overlijden van een markant figuur in de Haagse sportwereld, de heer S. v d. Laan. Hij leidde het 
bestuur in de zo belangrijke jaren van overgang van Ockenburgh naar de Hengelolaan.  
 
BESTUUR  
Aan het begin van het verenigingsjaar werd het bestuur herkozen, in de samenstelling zoals die op 17 januari 1970 was 
gepresenteerd:  
J. van der Kleij   (voorzitter),  
G. Halleen   (sekretaris),  
C. Nieuwenhuizen  (penningmeester),  
S. de Bruyn en  
C. van der Laan  (kommissarissen).  
Er werd bijzonder dikwijls vergaderd, vaak meer dan éénmaal per week, terwijl bovendien de training van de selektiegroep 
senioren intensief werd bezocht.  
Kort na het begin van de kompetitie kwam de aanleg van de nieuwe veld- en trainingsverlichting gereed. Hij werd op 
donderdagavond 29 oktober 1970 officieel in gebruik gesteld door wethouder P. Vink van, jeugd, sport en rekreatie. De 
officiële openingswedstrijd tegen HBS werd verder bijgewoond door vertegenwoordigers van de KNVB, de afdeling sportzaken 
van de gemeente en onze buurverenigingen.  
Ook hadden vele buurtgenoten gehoor gegeven aan de uitnodiging deze gebeurtenis bij te wonen. Er werden in de loop van 
het seizoen vele lichtwedstrijden gespeeld; ook door lagere elftallen, junioren en pupillen. De avond van de 29ste oktober 
1970 betekende tevens de officiële  opening van het vernieuwde klubgebouw.  
De jubileumviering rond de 18e december 1970 werd mede dankzij de inspanningen van de jubileumkommissie een machtig 
gebeuren. Als hoogtepunten noemden wij de uitreiking van de gemeentelijke sportpenning door wethouder Vink, die tevens 
een ruime subsidie toezegde bij de verbetering van onze kleedakkommodatie, de uitreiking van de zilveren speld van de 
afdeling 's-Gravenhage door de heer J.Th. Essers namens het afdelingsbestuur aan de heer Houkes. Tijdens de 
jubileumviering in Amicitia zette voorzitter Van der Kleij een aantal verdienstelijke LENSnsers in het zonnetje. Jukosekretaris 
G. van der Steen werd tijdens een ijlings belegde Buitengewone Ledenvergadering benoemd tot erelid, terwijl de heren  
J. Jager, A. van Luxemburg, P. Meershoek, G. van der Velde, J. Willems en G. Halleen tot lid van verdienste werden 
benoemd.  
De plannen van het bestuur tot aanleg van een loods achter het klubgebouw ter voorziening in het gebrek aan bergruimte voor 
onder meer fust konden geen doorgang vinden. Het gemeentebestuur staat een dergelijke "tijdelijke" bebouwing niet toe. Het 
bestuur overweegt nu een forsere uitbreiding aan de achterzijde van het eerste kleedgebouw, waarin dan tevens 
vergaderruimte, ruimte voor archief, stencilkamer, etc. Ook deze bebouwing zal veel overleg met gemeentelijke instanties 
Vergen in verband met de bestaande strenge gemeentelijke voorschriften.  
De geplande "kluis" in de bestuurskamer kwam gereed en sindsdien werd de geluidsinstallatie niet meer ontvreemd. De 
noodzakelijke inbraakbeveiliging van het klubgebouw is in verre staat van voorbereiding. Het terras naast het klubgebouw 
werd gelegd, evenals een tegelpad naar het tweede kleedgebouw. Het aantal reklameborden langs het eerste veld werd 
uitgebreid en zal nog verder uitgebreid worden. Ook het afgelopen verenigingsjaar onderhield het bestuur vele kontakten met 
andere verenigingen en instanties. Zo werd het plezierige tweemaandelijkse kontakt met bestuurders van onze 
buurverenigingen BMT, Spoorwijk en VCS voortgezet. Hier werd voornamelijk de gemeenschappelijke 
akkomodatieproblematiek doorgesproken, maar ook het uitwisselen van ervaringen bleek een nuttige zaak.  
Door het bestuur werd voorts deelgenomen aan overleg in groter verband, zoals op de algemene vergaderingen van het 
Distrikt West II KNVB, de Haagse Voetbalbond, en de Landelijke Bond van Amateurvoetbalverenigingen (LBA). Incidentele 
besprekingen werden gevoerd met achttien verenigingen uit den Haag-zuidwest over de kontributies.  
Met het gemeentebestuur werd niet alleen overleg gepleegd over de gewenste verbeteringen aan onze akkommodatie, maar 
ook over het gemeentelijk sportbeleid in het algemeen. Het gemeentebestuur heeft namelijk jarenlang gepredikt dat de ideale 
vorm voor een sportvereniging die is, waarbij meerdere takken van sport beoefend kunnen worden. De uitwerking van deze 
gedachten blijft echter uit, omdat het gemeentebestuur niet in staat of bereid is de akkommodatie aan te passen aan deze 
nieuwe verenigingsvorm.  
Het damesvoetbal blijkt - in tegenstelling tot een aantal jaren geleden - levensvatbaar. Steeds meer verenigingen beschikken 
thans over een damesvoetbalelftal. Zo ook LENS. De LENS-dames hebben het afgelopen seizoen een groot aantal 
wedstrijden gespeeld. De KNVB gaat zich nu officieel met het damesvoetbal bezighouden, hetgeen moet resulteren in een 
damesvoetbalkompetitie.  
Aan het eind van het seizoen besloot penningmeester C.P. Nieuwenhuizen zich niet meer herkiesbaar te stellen. Hij gaf er de 
voorkeur aan de vereniging op andere wijze te dienen. Hoewel het bestuur de "Pen" node zag vertrekken, heeft het in dit 
gevraagde ontslag toegestemd in. de wetenschap dat Cor Nieuwenhuizen ook het komend verenigingsjaar een "steun en 
toeverlaat" van het bestuur blijft.  
Het bestuur meent met Ton van Egmond een goede opvolger gevonden te hebben.  



 
LEDENTAL  
Aan het begin van het verenigingsjaar telde Lenig en Snel 588 leden. De relatief sterke stijging van het ledental gedurende de 
laatste jaren zette zich ook nu weer voort. De ledenadministratie kreeg 150 nieuwe aanmeldingen te verwerken, terwijl 85 
leden werden afgevoerd of als lid bedankten, zodat het ledental per 1 juli 1971 totaal 653 bedraagt.  
Het aantal senioren bleef gelijk. Aan het begin van het verenigingsjaar telde Lens 167 senioren; er kwamen in de loop van het 
jaar 27 bedankjes binnen, terwijl 24 nieuwe senioren zich aanmeldden.  
Aan het eind van het jaar gingen echter 3 A-kIassers over naar de senioren, zodat we ook het nieuwe verenigingsjaar starten 
met 167 senioren. Dat aantal had veel hoger kunnen zijn, als niet 25 A-klassers er de voorkeur aan gegeven hadden nog een 
jaartje junior te blijven.  
Het aantal A-klassers nam sterk toe. Aan het begin van het jaar hadden we er 70; 9 A-klassers bedankten; 4 nieuwe A-
kIassers meldden zich aan; 38 B-klassers bereikten de A-klasseleeftijd en 3 A-klassers gingen over naar de senioren, zodat 
we aan het eind van het verenigingsjaar precies 100 A-kIassers overhielden. Dit beeld is natuurlijk wel enigszins vertekend, 
doordat 25 A-kIassers, die de seniorenleeftijd bereikten, toch A-kIasser bleven.  
Het aantal B-klassers liep wat terug. We begonnen met 89; 37 B-klassers bedankten; 13 nieuwe B-klassers meldden zich aan;  
38 B-klassers bereikten de A-klasse leeftijd en 49 C-klassers bereikten de B-klasse leeftijd, zodat we tenslotte 76 B-klassers 
overhielden. Bestuur en Juko maakten zich aanvankelijk zorgen over het grote aantal bedankjes in deze groep, maar het 
merendeel gaf als reden voor bedanken op: verhuizing naar elders.  
Het aantal C-klassers groeide. Aan het begin van het verenigingsjaar telden we er 74; 10 C-klassers bedankten; 20 nieuwe 
meldden zich aan; 49 bereikten de B-klasse leeftijd en 53 pupillen bereikten de C-klasse leeftijd, zodat we eindigden met 88 
C-klassers.  
Ook het aantal pupillen nam toe. We telden aan het begin van het jaar 83 pupillen; 9 bedankten; 25 nieuwe meldden zich aan; 
53 werden C-klasser en 45 welpen bereikten de pupillen leeftijd, zodat we tenslotte 91 pupillen overhielden.  
Ook een lichte toename bij de welpen. We begonnen met 46 welpen; 8 bedankten; 58 nieuwe meldden zich aan en 45 
bereikten de pupillen leeftijd, zodat we er 51 overhielden.  
Aan het begin van het jaar telden we 57 niet-spelende leden; vier bedankjes kwamen binnen en 11 nieuwe aanmeldingen, 
zodat we nu 64 niet-spelende leden hebben.  
Aan het begin van het jaar telde LENS 2 damesleden; 9 dames kwamen erbij, zodat we nu precies een elftal dames hebben.  
Aan het begin van het verenigingsjaar werd het bestaande systeem van registratie van donateurs-(-trices) afgeschaft. De 
registratie bracht veel administratieve rompslomp met zich mee, gezien het grote verloop. Het nieuwe eenvoudige systeem 
bestaat hierin, dat donateurs door storting op de girorekening van de penningmeester van een bepaald bedrag te kennen 
geven als zodanig beschouwd te willen worden. Uit het gestorte bedrag blijkt wat de donateur als tegenprestatie wenst; 
uitsluitend de LENSrevue, uitsluitend een doorlopend toegangsbewijs, of beiden.  
Tenslotte nog enkele bemerkingen over de mechanische ledenadministratie van de KNVB. De sekretaris heeft van deze 
mechanisatie tot nu toe niet kunnen profiteren, integendeel, het bracht veel extra werk met zich mee. De KNVB mag dan trots 
zijn op het feit, dat het de grootste organisatie is, die haar ledenbestand in de computer heeft gestopt, de sekretarissen van 
voetbalklubs zijn dat allerminst, omdat zij voorlopig genoodzaakt zijn een dubbele administratie te voeren en zich ergeren aan 
de trage verwerking van de mutaties door het elektronisch brein.  
 
SENIOREN  
De goede prestaties van onze seniorenteams zijn al gememoreerd in de inleiding en in het verslag van de Elftalkommissie zal 
er ongetwijfeld ook het nodige over geschreven worden. Natuurlijk is het beleid van -het bestuur en dus ook van de Eko erop 
gericht, dat er behoorlijke technische prestaties geleverd worden, maar het zijn uiteindelijk de spelers zelf, die voor de punten 
moeten knokken, waarbij allerlei faktoren mede een rol spelen. Genoemd kunnen worden de kompetitie-indeling, de 
samenstelling van de elftallen, de rol van de aanvoerders en niet op de laatste plaats de training en begeleiding.  
De selektietraining werd verzorgd door een betaalde oefenmeester (G.M. Huguenin); de selektie bestond uit spelers, die in 
aanmerking komen voor 1 en 2, aangevuld met enkele spelers uit het derde.  
De trainer begeleidde het eerste elftal tijdens de wedstrijden, terwijl hij zoveel mogelijk ook de begeleiding van het tweede 
elftal op zich nam. Dit laatste wegens het ontbreken van een vaste begeleider voor dit elftal, maar toch vooral ook, om de 
trainer een goed inzicht te geven in de prestaties van de “reserves”. Dit systeem is goed bevallen, hoewel de uitvoering 
nimmer ideaal zal zijn.  
De trainer kon de reserves bij thuiswedstrijden vrijwel gedurende de gehele wedstrijd observeren, maar bij uitwedstrijden 
doorgaans slechts gedurende de eerste helft. Toch meent het bestuur ook het komende seizoen de begeleiding van de 
hoogste twee elftallen op deze wijze te laten verzorgen, omdat de voordelen zwaarder wegen dan de nadelen, die er 
ongetwijfeld aan verbonden zijn. Wel zal het bestuur ernaar streven het tweede elftal naast de trainer een vaste begeleider te 
geven.  
De trainer stelde zelfstandig de hoogste twee elftallen samen. Dit hield in dat de samenstelling van het derde mede bepaald 
werd door de trainer, hoewel de samenstelling van het derde en de overige elftallen tot de competentie van de Eko behoort. 
De vaste begeleider van het derde elftal was de heer J. Willems, die vrijdagavond de training van dit elftal, en de overige 
senioren verzorgde. De opkomst op de training van spelers van het derde en vierde elftal was slecht. Slechts een te kleine 
groep spelers volgde regelmatig de training. Wil het derde elftal (en ook het vierde) tot betere prestaties komen, dan zullen 
alle spelers regelmatig moeten trainen.  
De Elftalkommissie heeft het voorbije seizoen met een onderbezetting moeten werken. Deze situatie werd nog verergerd door 
de ziekte van Eko-secretaris A. Bogisch. Vanaf december moest hij noodgedwongen op non-actief. De Heer H.A. v.d.Steen 
nam sindsdien het Eko-secretariaat waar. Het is begrijpelijk, dat bij de samenstelling van de elftallen de nadruk werd. gelegd 
op de elftallen, die een hoge positie innamen op de ranglijst. Gebrek aan voldoende mankracht was er de oorzaak  
van dat soms minder aandacht kon worden besteed aan de andere teams. Juist in zo'n situatie is er een voorname taak 
weggelegd voor de aanvoerders, maar in lang niet alle gevallen werd dit door hen begrepen. Sommige aanvoerders maakten 
te weinig gebruik van het wedstrijdrapport om de Eko over de gang van zaken in te lichten. Op zo'n manier blijven eventueel 
noodzakelijke maatregelen uiteraard uit.  



Het bestuur slaagde er voor het begin van de kompetitie nog in een extra promotie te bewerkstelligen voor het negende elftal, 
zodat dit elftal tweemaal drie kwartier kon spelen i.p.v. tweemaal een half uur. Het kampioenschap van dit elftal bewijst dat dit 
geen overbodige zaak was.  
Weinig tevredenheid kan bestaan over de veteranen.Dat de prestaties van het veteranenteam wat tegenvielen is minder 
belangrijk, maar dat een aantal van hen zich weinig aantrok van de gebruikelijke regels betreffende afschrijven e.d. is een 
tegenvaller. Het komend seizoen zal het beslist beter moeten gaan.  
Overkomst van een aantal jeugdige spelers uit de junioren maakte het noodzakelijk een 12e elftal in te delen. Omdat 
gestreefd werd naar zo konstant mogelijke teams - dertien tot veertien spelers per elftal - beschikte het 12e over naar 
verhouding teveel spelers. Het komend seizoen zal het aantal spelers meer gelijkmatig over alle teams verspreid moeten 
worden.  
Het grote voordeel van de diverse promoties is, dat ook de lagere elftallen in sterkere kompetities kunnen uitkomen. Voor het 
komende seizoen zal het van belang zijn de verworven posities te handhaven en zo mogelijk een goede onderlinge 
aansluiting te bewerkstelligen. Zo zit er een gat tussen het 2e en 3e elftal; het 3e zal moeten trachten de reserve 3e klasse 
KNVB te bereiken, hetgeen tevens inhoudt dat het 4e de dan openvallende plaats in de reserve hoofdklasse moet opvullen. 
Het 5e zal zich in de eerste klasse moeten handhaven, het zesde in de 2e klasse. Door de promotie van het 8e naar de 3e 
klasse zou het zevende komend seizoen kunnen trachten van de 3e naar de 2e klasse te promoveren, temeer daar ook het 
negende naar de 3e klasse steeg. Het tiende promoveerde naar de 4e klasse . Doordat het elfde en twaalfde zich in de 6e 
klasse handhaafden, speelt nu geen enkel team in de 5e,klasse; er ligt dus een taak voor het nieuwe elfde. Mocht dat allemaal 
lukken, dan mogen het twaalfde en het voor het eerst uitkomende dertiende zich in de 6e klasse handhaven.  
Zo blijkt er ook het komend seizoen voor elk elftal een opdracht te bestaan. We zijn benieuwd ! 
 
JUNIOREN PUPILLEN EN WELPEN  
Het alsmaar toenemende aantal jonge leden betekent, dat aan de Juniorenkommissie hoge organisatorische eisen gesteld 
worden. De Juko is er echter ook dit verenigingsjaar weer in geslaagd de zaken vlot te laten marcheren. Een eerder door het 
bestuur bepleite organisatorische scheiding in de Juko zal het komend seizoen zijn beslag krijgen, zodat naast de Juko een 
Pupillen- en welpenkommissie (Puweko) zal optreden.  
Organiseerde de Juko aan het eind van vorig seizoen wedstrijden voor dertig elftallen, aan het eind van dit seizoen was dat 
aantal opgelopen tot 35. Onze drie velden worden dan ook zeer intensief bespeeld. Tè intensief, vinden wij. Dat vindt de 
gemeente ook, maar er wordt bij verteld, dat op uitbreiding met een vierde veld niet gerekend behoeft te worden. Blijkens het 
onlangs gepubliceerde struktuurrapport van de gemeente Den Haag verwacht men in de komende jaren een veroudering van 
de bevolking in de jonge wijken, zodat de toevloed van jonge mensen naar sportverenigingen zal gaan afnemen. Slechts door 
deze ontwikkeling zal een ledenstop voorkomen kunnen worden.  
Onze velden worden niet alleen gedurende het weekeinde intensief bespeeld, maar evenzeer doordeweeks. Dit als gevolg 
van het zeer uitgebreide trainingsprogramma. Mede door de tot stand gekomen trainings- en veldverlichting werd het mogelijk 
meerdere groepen tegelijk te laten trainen.  
Voor het eerst werden onze jeugdselekties getraind door een gediplomeerde oefenmeester, hetgeen een succes is gebleken. 
Daarnaast beschikte de Juko over vele hulptrainers. Verheugend is de uitstekende opkomst op de trainingen. Dat belooft veel 
voor de toekomst.  
Een grote groep jeugdige leden bleek ook bereid zich op organisatorisch en uitvoerend gebied voor de vereniging in te zetten. 
De Juniorenraad was katalysator van vele aktiviteiten.  
 
SPORTTOTO  
De opbrengst uit de Sporttoto liep voor het eerst sinds jaren wat terug. Dit is zeker niet te wijten aan een geringere inzet van 
onze Totokommissie. Integendeel. In het algemeen was er minder belangstelling voor de toto. Ontevredenheid over de te 
kleine prijzen (veel prijswinnaars) en de gewijzigde formulieren bracht velen ertoe niet meer aan de toto deel te nemen en 
bijvoorbeeld een gokje te wagen in de Duitse lotto. Het is te hopen dat men er bij de Nationale Sporttotalisator in slaagt de toto 
weer wat nieuw leven in te blazen. Ondertussen is onze dank voor de niet-aflatende ijver van onze Totokommissie op z'n 
plaats.  
 
KLUBGEBOUW  
Mede als gevolg van een doeltreffend beheer, en talrijke festiviteiten rond het jubileum en kampioenschappen, is de omzet in 
ons klubgebouw fors gestegen. Zo zelfs, dat de berging van het fust problemen opriep. Een noodvoorziening in de vorm van 
een simpele loods achter het klubgebouw kon niet gerealiseerd worden, omdat hiervoor van gemeentelijke instanties geen 
toestemming werd verkregen. Een oplossing zal nu moeten worden gevonden in de geprojekteerde nieuwbouw. Door de 
beheerders is - zo blijkt ook uit de cijfers - veel werk verzet.  
Zij werden daarbij tijdens "verkooppieken" bijgestaan door hulpkrachten. Ook het komend .jaar zal dergelijke assistentie 
noodzakelijk zijn. De klubgebouwkommissie, die inmiddels is afgetreden, heeft een voortreffelijke administratie gevoerd, zodat 
het bestuur een goed inzicht had in het financiële wel en wee van het klubgebouw.  
 
AKKOMMODATIE  
In het algemeen gedeelte van dit verslag zijn we al ingegaan op de plannen, die op het gebied van de verbetering van onze 
akkommodatie bij het bestuur bestaan. De dagelijkse zorg voor het onderhoud van het bestaande is er ondertussen niet 
minder om. Dat een en ander naar wens geschiedt. mag onder meer blijken uit het officiële compliment namens 
Gemeentewerken en Gemeenteplantsoenen aan het eind van het seizoen. De heer P. de Jongh sr toonde een grote mate van 
zelfwerkzaamheid. Op elektrotechnisch gebied werd hij daarbij geassisteerd dor de heer A. Verbarendse, terwijl ook de 
assistentie van de heren Zoet en Collee niet onvermeld mag blijven. Voorts bleek een groot aantal jeugdige leden bij 
incidentele forse karweien (masten slouwen, sleuven graven, etc.) bereid de helpende hand te bieden.  
 
LENSREVUE  
Het in eigen beheer uitgeven van een klubblad vraagt heel wat werk. In de loop van het jaar verzocht Hans van Leeuwen de 
technische verzorging van het klubblad uit handen te mogen geven. Na zes jaar trouwe dienst, waarin hij werd bijgestaan door 
echtgenote ElIy en schoonouders, de Heer en Mevrouw Houkes, kon het bestuur niet anders dan dit verzoek inwilligen. 



Gelukkig bleek de Heer Badoux korte tijd later bereid de bediening van stencil- en/of ofsettapparatuur over te nemen. Het 
tikwerk was dit jaar toevertrouwd aan Mevrouw van Os, terwijl de vouwploeg o.l.v. Jos Witting vele pakken papier verzette.  
Er moesten dit jaar nogal wat technische problemen opgelost worden. Zo begaf het ofsett-apparaat het. De aan Kwiek Sport 
uitgeleende stencilmachine moest daardoor weer teruggevraagd worden. Voorts wordt nog steeds gezocht naar en adequate 
werkruimte voor de LENSrevueploeg Die ruimte wordt hopelijk definitief gecreëerd in de nieuwbouw.  
Het ofsett-apparaat is intussen gerepareerd, zodat dit binnenkort weer in gebruik genomen kan worden. In de loop van het 
jaar heeft Cees Kras de adressering van het klubblad op zich genomen. Tevens werd van de gelegenheid gebruik gemaakt 
een nieuw en eenvoudiger adresseersysteem aan te schaffen. Dit systeem zal geleidelijk worden ingevoerd.  
De nieuwe redaktie verrichtte haar taak enthousiast, waarbij opgemerkt dient te worden dat de samenwerking met het bestuur 
in tegenstelling tot vorig jaar soepel verliep. Nu één van de redaktieleden tot het bestuur is toegetreden en een ander zijn 
dienstplicht vervult, is de redaktie wel onderbezet. Voor het komend jaar zullen dan ook enkele nieuwe redaktieleden 
aangezocht moeten worden. Voorts hoopt het bestuur erin te slagen iemand te vinden, die bereid en in staat is zich bezig te 
houden met de vormgeving van het klubblad.  
 
ONDERLING KONTAKT   
Door het steeds groter worden van de vereniging bestaat het risico dat de onderlinge band tussen de leden wat losser wordt. 
De Kontaktkommissie is ervoor deze ontwikkeling tegen te gaan. Gezien de ervaringen van het afgelopen jaar lijkt een 
herbezinning op zijn plaats. Want een aantal experimenten bleken niet aan te slaan (doordeweeks klaverjassen). Opmerkelijk 
en onverwacht was ook de geringe belangstelling voor het Karnavalsfeest. Een groot sukses bleken daarentegen de barbecue 
aan het begin van het seizoen, de Oudejaarsavond in het kader van het jubileum, de Kerstrally (met nassi-na-afloop), de beat- 
en discoavonden en de grote klaverjasdrives. Steeds meer leden bezoeken de vrijdagse klubavond; het is te hopen dat deze 
ontwikkeling zich voortzet.  
 
BALLOTAGEKOMMISSIE  
In de loop van het jaar trad de Ballotagekommissie in werking. Als sekretaris trad op de Heer P.Meershoek. Hij werd 
bijgestaan door een lid van de Eko of de Juko.  
De werkingsperiode van deze kommissie was te kort om reeds konklusies te kunnen trekken.  
 
JUBILEUMKOMMISSIE  
Deze kommissie, die inmiddels is ontbonden, leverde een belangrijke bijdrage aan de geslaagde jubileumviering. De receptie, 
oudejaarsavond, de feestavond in Amicitia en de "Vlaamse Kermis "middag/avond voor de pupillen en welpen bleken een 
groot succes.  
 
SLOTBESCHOUWING  
Lenig en Snel heeft een jaar van bruisende aktiviteiten achter de rug. Om dat mogelijk te maken is door velen bergen werk 
verzet; door sommige funktionarissen wel eens teveel werk. Hopelijk wordt ook het komend jaar geen vergeefs beroep op U 
gedaan als om Uw medewerking gevraagd wordt. Immers, een gezonde vereniging waakt voor de gezondheid van haar 
funktionarissen. 
 
Guido Halleen, 
Algemeen sekretaris. 
 
BENOEMINGEN IN DE KOMMISSIES VOOR HET SEIZOEN 1971 -1972  
Senioronkommissie: 
H. v.d. Steen (sekr.) 
G. Coomans 
J. Bom  
H. Jacobi  
J.v. Westing  
F.de Zwart sr.  
G. v.d. Velde.  
Juniorenkommissie: 
G.v.d. Steen (sekr.)  
A. Bertens 
J. Hop  
N. Osso  
G.de Hoogd  
G. Duyvesteijn  
Kontaktkommissie: 
Mevr. M. Halleen-v.d.Kruk  
mej. C. Gode  
mej. M.de Lange  
A. Hoek  
R. v. Oostveen-Koentze.  
Redaktiokommissie: 
N. Drabbe 
H. Bijsterveld.  
Totokommissie: 
J. Jager (sekr.)  
A. van Luxemburg  
J. Bom  
G. Kemperman  



G.v. Reenen  
A. Hoppenbrouwers  
J. Brochard.  
Klubgebouwkommissie: 
H. Houkes  
W. Krol  
Akkommodatiekommissie: 
P. de Jongh 
A. Verbarendse  
Ballotagekommisie: 
P. Meershoek  
  
JAARVERSLAG ELFTALKOMMISSIE  
Gezien de behaalde resultaten van onze senioren zou men gaan denken dat de EKO dit seizoen een vrij gemakkelijke periode 
gaat afsluiten. Natuurlijk is het voor een vereniging een prestatie om van de 12 elftallen er 6 kampioen te zien worden. Wij 
geloven piet dat dit percentage in de LENS-historie al eens is bereikt.  
Gestart met een vierjarenplan in het seizoen 1968-1969 hebben wij, met medewerking van onze spelers, deze planning reeds 
nu kunnen volbrengen, maar laten wij ons wel bewust zijn dat voor het komende seizoen weer zeer zware eisen aan onze  
spelers gesteld zullen worden om het behaalde resultaat waar te maken en de veroverde posities te handhaven.  
De samenstelling van de EKO voor dit seizoen was als volgt:  
A. Bogisch  (sekretaris),  
G.Coomans,  
H.Jacobi,  
H.v.d.Steen en 
Ph. de Zwart.  
Per 2 december moest A. Bogisch, vanwege zijn plotselinge opname in het ziekenhuis, zijn werkzaamheden als sekretaris 
voor de kommissie neerleggen. De heer H.v.d.Steen heeft zich toen bereid verklaard, ondanks zijn drukke werkzaamheden, 
deze vrij veel eisende taak er bij te nemen, waarvoor wij hem veel dank verschuldigd zijn.  
MATERIALEN  
Met deze toch vrij kostbare onkostenpost op onze begroting, wordt door de seniorenspelers vrij onverantwoordelijk omgegaan. 
Verwacht mag toch worden dat niet alleen het bestuur of de kommissie, maar juist ook de spelers hiervoor aansprakelijk 
gesteld moeten worden. Dit is ook een van de redenen waardoor er te weinig materiaal of te slecht materiaal op onze velden 
aanwezig was. Alleen een strengere kontrole hierop, maar dan per elftal, zal de aangewezen weg kunnen zijn om deze post 
zo laag mogelijk te houden.  
TRAINING  
Gezien de behaalde resultaten door onze hoogste drie elftallen, kunnen we zonder meer zeggen dat de training succesvol is 
verlopen. Ook de opkomst toonde een stijgende lijn, misschien mede veroorzaakt door de nieuwe trainings- en veldverlichting. 
Veel lichtwedstrijden hielden onze elftallen in het juiste wedstrijdritme.  
Ook de training op vrijdagavond, verzorgd door dhr. J. Willems, bleek een succes.  
GESPEELDE WEDSTRIJDEN  
Na het reeds doen publiceren van de eindstanden van onze elftallen in de LENSrevue, willen wij ons slechts gaan beperken 
tot de statistische gegevens.  
In totaal werden er dit seizoen door onze elftallen 227 kompetitiewedstrijden gespeeld, verdeeld over 27 wedstrijddagen. Een 
gemiddelde van 8,4 per wedstrijddag. Aan doelpunten werden 620 voor en 355 tegen genoteerd. Een gemiddelde van  
2,7 voor en 1,3 tegen per wedstrijddag. Er is dit seizoen door enkele elftallen zeer verdedigend gespeeld, vandaar dit lage 
gemiddelde.  
De resultaten per elftal, gespeeld in het seizoen 1968-1969, 1969-1970 en 1970-1971 luiden:  

gesp. Wedstrijden doelp. voor   doelp. tegen   totaal  
68-69 69-70 70-71 68-69 69-70 70-71 68-69 69-70 70-71     

 1  22  22  20  26  21  34  23  38  18  64- 81- 19  
 2  20  22  20  19  43  30  32  31  16  62- 92- 79  
 3  21  22  22  46  77 49  51  25  36  65-172-112  
 4  19  22  21  50  45  37  58  61  41  62-132-160  
 5  22  22  19  69  87  92  95  54  21  65-248-110  
 6  18  22  22  66  84 63  36  36  59  62-213-131  
 7  16  16  18  39  51  45  41  38  50  50-141-139  
 8  17  18  19  41  69  18  45  13  17  54-178- 15  
 9  16  13  17  19  34  106  56  24  17  46-159- 97  
10   18  17   37  37   27  17  35- 14- 44  
11   18  17   19  19   38  32  32- 38- 70  
12    16    30    31  16- 30- 31  
 
AANTAL GESPEELDE KOMPETITIEWEDSTRIJDEN over 27/28 wedstrijddagen 
Seizoen wedstrijden voor tegen gem. voor gem. tegen  
1968-1969  171   375  437  2,2   2,6  
1969-1970  215   573  385  2,7   1,8  
1970-1971  227   620  355  2,7   1,3  
 
AANTAL AFSCHRIJVINGEN, inklusief niet opkomers:  
1968-1969 212 gemiddeld  8,3  per wedstrijddag 
1969-1970 215   4,0 
1970-1971 227   6,3 



 
Zoals gemeld, is het aantal niet opkomers dit seizoen zeer hoog geweest in verhouding tot het jaar ervoor. 
WEDSTRIJDLOZE DAGEN  
Dit seizoen kenmerkte zich door een periode zonder voetbal. Zoals door ons voorgesteld in het vorige jaarverslag, heeft de 
KNVB mede op verzoek van andere verenigingen, besloten om een Winterstop in te stellen omstreeks  de Kerstdagen. Wij 
stelden voor van b.v. 25 december t/m 31 januari. Voor dit seizoen stelde de KNVB vast de periode van 15 december t/m 17 
januari voor de afdelingselftallen.  
Wanneer is er niet gespeeld dit seizoen?  
Gedurende de periode van 20 december t/m 17 januari, slechts 3 wedstrijden, en daarna werd er pas vanaf  7 februari weer 
intensief gespeeld.  
Verder mogen wij stellen dat er dit seizoen konstant gespeeld werd, wat mede veroorzaakt is door het goede weer. Slechts 2 
wedstrijden was het totale programma afgekeurd.  
RESULTAAT GESPEELDE WEDSTRIJDEN  
Zoals reeds vermeld, mochten wij dit seizoen zes kampioenen begroeten. Als eerste ons jeugdelftal, nl.het achtste per 21 
maart, als tweede het vijfde elftal per 4 april, als derde het negende elftal per 12 april, als vierde het tweede en tiende elftal 
per 18 april en als laatste het eerste elftal per 2 mei. Al met al een prestatie waar wij trots op mogen zijn, omdat de meeste 
kampioenschappen zijn bereikt door inzet en de wil om dit resultaat te kunnen bereiken.  
Ons eerste elftal dus toch als eerste geëindigd in haar afdeling. Lange tijd werden wij in het onzekere gelaten; het is prettig 
weer terug te zijn in de derde klas.  
Het tweede elftal had na een uiterst zwakke start pas na zes wedstrijden het ritme te pakken en geleidelijk aan is het naar de 
eerste plaats opgeklommen. Voor dit elftal zijn in verhouding veel spelers gebruikt.  
Het derde elftal had een zeer goede start, maar moest aan het einde van de kompetitie de eer aan een ander laten. Vooral 
het veelvuldig wisselen van spelers in een en twee is hier mede aan schuldig geweest. Komend seizoen moet dit elftal de 
promotie naar de KNVB waar maken.  
Het vierde elftal heeft een zwaar seizoen achter de rug. Verloren wedstrijden die gewonnen hadden moeten worden en veel 
pech waren de oorzaken van minder goede re sultaat. Tegen het eind ging het beter .  
Het vijfde won de eerste t/m de dertiende wedstrijd en had daarna een doelgemiddelde van 69 voor en 6 tegen. In de 
resterende 7 wedstrijden bereikte dit elftal een doelgemiddelde van slechts 23 voor en 15 tegen. Ondanks deze tegenslag een 
waardig kampioen.  
Het zesde elftal zag zich voor de taak gesteld zich in de 2e klasse te handhaven na de promotie uit de 5e klasse het jaar 
ervoor. Een 9e plaats is het goede eindresultaat.  
Het 7e had de ondankbare taak eveneens op handhaving te spelen. De opstelling moest nogal eens gewijzigd worden. 
Komend seizoen hebben zij de taak te promoveren naar de 2e klas.  
LENS 8 o.l.v. aanvoerder Henk de Groot en grensrechter A.Bertens kan terugzien op een suksesvol seizoen. Vanaf de eerste 
wedstrijd ging dit elftal aan kop en werd ongeslagen kampioen.  
Onze jonge oudjes van het 9e elftal hebben wraak genomen voor de smadelijke nederlaag, waardoor zijn vorig jaar geen 
kampioen werden. Nu eindigden zij trots bovenaan de ranglijst met als gevolg promotie naar de 3e klas.  
Daar ADO buiten mededinging meedeed, is het 10e als kampioen geëindigd. Als elftal zwaar verliefd op gerstennat na afloop 
van de wedstrijden hebben de spelers in nauwe samenwerking dit resultaat weten te behalen.  
De resultaten van onze veteranen (11e) vielen tegen. Deels door een te zware indeling, maar ook omdat sommige spelers op 
het laatste moment afschreven of zelfs wegbleven. Hopelijk komt hierin het volgend seizoen verbetering.  
In het 12e moesten liefst 17 spelers worden ondergebracht, waardoor sommige spelers te weinig in het veld kwamen. Ook het 
verloop van in deze afdeling met verenigingen, die zich terugtrokken of eraan werden toegevoegd, is niet zo suksesvol 
geweest.  
SLOTBESCHOUWING  
Het plaatsen van op- of aanmerkingen is ook dit jaar voor onze spelers een reden geweest om door de scheidsrechter 
genoteerd te worden. Het aantal strafzaken en schorsingen is dan ook groter dan het jaar ervoor. De manier waarop door 
onze spelers gereageerd werd, is niet altijd de ideale geweest. Buiten bestraffing door het bestuur kwamen velen ook nog op 
de lijst van de KNVB te staan, hetgeen nog altijd een boete van 20 gulden oplevert.  
Ook zijn er positieve punten te noemen. Het gesprek bij aanvang van de kompetitie met bestuur en aanvoerders werd zeer op 
prijs gesteld. De toezeggingen van de aanvoerders werden echter niet helemal waargemaakt. Vermeldenswaard zijn een 
bezoek van een Engels elftal en het tegenbezoek van het 6e, evenals het inmiddels traditionele veteranentoernooi met 
Pinksteren met het optreden van een handboogschuttersgilde werd zeer op prijs gesteld. 
Tenslotte hoopt de Seko ook het komend seizoen weer op volledige medewerking van de spelers. 
Namens de Eko, 
A. Bogisch. 
 
JAARVERSLAG JUNIORENKOMMISSIE  
De Juniorenkommissie begon het seizeen 1970-71 in de volgende samenstelling:  
G.Duivesteijn,  
J.Hop,  
N.Osse,  
G.v.d.Steen,  
G.v.d.Velde en  
J.Zoet.  
In december meest Gerard Duivesteijn een groot gedeelte van zijn JUKO-werkzaamheden staken omdat hij het leger moest 
gaan versterken. Gerard de Hoogd werd bereid gevonden de opengevallen plaats in te nemen.  
Wederom heeft de JUKO in dit seizoen haar werkzaamheden zien uitbreiden vooral door de grote aanwas van nieuwe leden. 
Het aantal elftallen, waarmede de kompetitie werd besloten t.w. 20 junioren, 8 pupillen en 1 welpen, maakte het noodzakelijk, 
dat meerdere malen en nooit tevergeefs, een beroep op de Juniorenraad moest worden gedaan voor het verrichten van 
diverse taken. Een woord van dank aan deze enthousiaste junioren is hier zeker op zijn plaats. Hetzelfde geldt voor onze 



leiders, waarvan sommige dikwijls twee elftallen op een zaterdag moesten leiden, onze trainers en iedereen, die op welke 
wijze dan ook hebben geholpen het werk van de JUKO te verlichten.  
TRAININGEN  
Onze selectiegroepen werden voor het eerst getraind door een "echte" trainer, nl. de Heer Th. van. Leeuwen, die daarboven 
ook de leiding van het eerste elftal op zondag had. De Heer van Leeuwen heeft zich zeer goed van zijn taak gekweten. De 
resultaten in de kompetitie van onze standaard elftallen waren dan ook goed te noemen.  
Een woord van lof aan de spelers van deze trainingsgroepen. De opkomst bij de trainjngen was over het algemeen zeer goed. 
Er waren zelfs spelers bij, die geen enkele trainingsavond hebben overgeslagen, hetgeen voor de A-klassers betekent dat zij 
minstens 60 avonden trainden.  
Helaas moest de Heer van Leeuwen aan het eind van dit seizoen afscheid van ons nemen. De nieuwe functie, die hij 
aanvaardde, liet niet toe dat hij ook nog onze junioren het volgende seizoen kan trainen.  
Ook de trainingen van de overige junioren werden vrij goed bezocht. Onze dank aan de Heren trainers, die hun vrije tijd 
hiervoor beschikbaar stelden.  
De pupillentraining op woensdagmiddag werd verzorgd door twee studenten van de Sportacademie, soms geassisteerd door 
enkele A-klassers.  
De Heer J.Riemen heeft het weer zwaar gehad met de welpen op woensdagmiddag. Hij stond voor de opgave soms 60 
jongens op een goede manier bezig te houden. Een te zware opgave volgens ons. Wij hopen komend seizoen enige 
hulpkrachten te kunnen aantrekken.  
De prachtige verlichting, die in de loop van het seizoen in gebruik werd genomen maakte het ons mogelijk op één avond 
meerdere trainingsgroepen tegelijk aan het werk te zetten, terwijl voorts lichtwedstrijden konden worden gespeeld, waarvan de 
meeste elftallen hebben geprofiteerd.  
ELFTALLEN  
In ons jaarverslag van 1969-70 maakten wij melding van het besluit van de KNVB de leeftijdsgrens van de junioren met een 
jaar te verhogen. Wij hebben toen aan dit besluit geen medewerking verleend. Afgelopen kompetitie heeft echter duidelijk 
aangetoond, dat ook wij, zij het noodgedwongen, wel met deze maatregel mee moeten gaan, zodat wij aan het eind van deze 
kompetitie de daarvoor in aanmerking komende A-klassers zelf hebben laten beslissen of zij nog een seizoen bij de junioren 
wilden blijven spelen, of dat zij naar de senioren wilden gaan, van welke laatste mogelijkheid slechts 4 spelers gebruik 
maakten.  
Wij begonnen dit seizoen met 361 leden, verdeeld over 6A-, 6B-, 6C-, 6F- en 4W- elftallen. Opmerkelijk was, dat in de loop 
van het seizoen behalve de normale aanwas van pupillen en welpen, ook een groot aantal junioren onze gelederen kwamen 
versterken, zodat wij gedwongen werden alsnog een B- en een C-elftal in de kompetitie in te laten delen. Geleidelijk aan 
kwamen er ook nog 2 pupillen- en 3 welpenelftallen bij.  
Hoewel nog gunstig afstekend bij andere verenigingen, nam bij ons ook het euvel van het niet-opkomen ernstiger vormen an. 
Hierdoor en door het grote aantal verhuizingen naar elders vloeiden een flink aantal spelers af. Vooral bij de B-klassers werkte 
dit sterk door, waardoor wij soms met veel kunst en vliegwerk de elftallen kompleet in het veld konden brengen. 
Aan het eind van dit seizoen bedroeg het aantal onder onze kommissie ressorterende leden ca. 420, hierbij gevoegd de 
normale aanwas in augustus, doet weer het woord "ledenstop" oprijzen. De JUKO zal in overleg met het Bestuur dit probleem 
nauwlettend moeten gadeslaan.  
KOMPETITIE  
Dit jaar geen kampioenen bij onze junioren, hoewel enige elftallen er dichtbij waren. Het zou te ver voeren de standenlijsten 
van alle elftallen hier op te nemen. Wij verwijzen hiervoor naar de LENSrevue, waarin alle standen zijn opgenomen.  
Enkele elftallen willen wij hier even belichten, hetgeen niet betekent, dat de overige elftallen minder belangrijk zouden zijn.  
LENS 1 is op een tweede plaats achter het sterke VCS geëindigd. Zeer goed gespeelde wedstrijden werden afgewisseld met 
enkele zeer slechte, waarbij wel eens de vraag rees of er meer aan praten dan aan voetballen werd gedacht. Gelukkig 
verminderde dit al naar gelang de kompetitie vorderde. Wij kunnen volgend seizoen met dit elftal weer mikken op een 
eventueel kampioenschap.  
Ons vijfde elftal, onder de bezielende leiding van de Heer Flumans, belandde op de laagste plaats. Dit werd niet veroorzaakt 
door de geringe inzet van de spelers, maar door de veel te sterke indeling door de KNVB, een kwaal waarvan ook ons zesde 
elftal de dupe werd. Dit elftal moest nota bene aantreden tegen enkele standaard A-elftallen van kleinere verenigingen.   
Ondanks de pessimistische voorspellingen heeft ons eerste B-elftal toch nog een goede 4e plaats behaald. Het opmerkelijke 
feit bij dit elftal is, dat het alle vastgestelde competitiewedstrijden ook werkelijk heeft gespeeld. Dit kan maar bij nog drie 
andere elftallen worden geconstateerd.  
Het enige elftal met werkelijke kampioenskansen was LENS 11. Met nog een wedstrijd te spelen had het 2 punten 
achterstand op de leider. Helaas werd deze laatste wedstrijd nooit meer gespeeld. Het achtste elftal, ook niet uitgespeeld, 
eindigde als 3e. De overige B-elftallen waren goede middenmoters.  
Onze C-klassers hebben het zeer goed gedaan. LENS 13, 14 en 17 werden 2e, 15 en 16 werden 3e en LENS 18 4e. LENS 19 
speelde slechts 11 wedstrijden.  
Speciaal de prestaties van het 17e moeten hier worden vermeld. Dit 5e C-elftal van ons moest alleen zijn meerdere erkennen 
in het 2e C-elftal van KMD. De doelcijfers van dit elftal waren 103-10.  
Bij de pupillen viel P1 tegen. Wij zullen dit maar wijten aan de wisseling van de leiders; voor wie dit geen makkelijk elftal was. 
Veel gepraat, soms weinig inzet van enkele spelers en veel gepingel waren de oorzaak van dikwijls onnodig verloren 
wedstrijden. Beter deed P2 het. Van de 19 gespeelde wedstrijden werden er slechts 2 verloren en 2 gelijk gespeeld. De 
resultaten van P3 en P5 mochten er ook best zijn.  
De Welpen deden het, zoals gebruikelijk, weer zeer goed. W1 en en W5 verloren slechts 2 wedstrijden. Tegen het sterke ADO 
speelde W1 3 maal, waarvan 2 in winst werden omgezet en de derde wedstrijd gelijkgespeeld.   
 
Het totaaloverzicht van alle gespeelde wedstrijden is als volgt:  
 
A-junioren  108 40  19 49  99  176 -196  
B-junioren  115 53  19  43  125  275- 246  
C-junioren  117  74  13  30  161 437 -177   
Sub-totaal  340  167  51  122  385  888- 619  



Pupillen  138  67  22  49 156  257- 210  
Welpen  117 58 21 38 137 173-124 
Totaal  595 292 94 209 678 1318-953  
 
TOERNOOIEN  
Onze toernooikommissie bestaande uit de heren Hop, Osse en Zoet begon al vroeg met de voorbereiding van onze 
toernooien, waarbij weer het streven was voor alle elftallen een eigen LENS-toernooi, hetgeen menig hoofdbrekens heeft 
gekost, te meer daar een o.i. uitermate geschikte dag voor toernooien, Goede Vrijdag, het veto van het bestuur kreeg. Een 
verbod waarmede de JUKO het niet eens was.  
De volgende moeilijkheid kwam toen - nadat alle toernooien op papier gereed waren - bekend werd, dat ons 2e veld op 1 mei 
en de andere velden op 1 juni in reparatie gingen. Het programma moest toen ten dele worden omgewerkt, waarbij wij helaas 
gedwongen waren ook 1e Pasdag in te schakelen, hetgeen in de LENSrevue enkele reacties ontlokte. 
Ondanks alles, verliepen onze toernooien weer perfekt. Het Utopia-toernooi werd weer opgeluisterd met een majorettenkorps, 
waarvoor (uiteraard) veel belangstelling was. 
Dank aan allen, die hun assistentie verleenden, zodat onze toernooien weer goed konden verlopen. Ook de jongens van de 
JURA, die de pupillen- en welpentoernooien voor hun rekening namen.   
SPORTKAMIPEN  
Wij namen deel aan kamp Amersfoort (pupillen) met 1 team, Borculo (C-klassers) met 2 teams, Weert (B-klassers) met 1 
team, terwijl er ook weer een team A-klassers naar kamp Ferschweiler trok. Welke sport in laatstgenoemd kamp werd 
bedreven is ons nu nog niet helemaal duidelijk.  
SPORTDAG  
Dit seizoen werd i.v.m. de reparatie van de velden geen sportdag gehouden. Dit zal nu gebeuren in het komende seizoen op 
14 augustus a.s.  
JUNIORENRAAD  
Reeds meerdere malen is in dit verslag al gesproken over de Juniorenraad. Naast dit werk hebben zij nog veel meer acties op 
touw gezet. Wij denken hierbij speciaal aan de feestmiddagen en avonden voor junioren, pupillen en welpen i.v.m. ons  
50-jarig jubileum, krantenaktie, filmprogramma's, kwis voor pupillen en gaat U zo maar door. Wij mogen ons gelukkig prijzen, 
dat er in LENS zo'n stel enthousiaste jongens zijn, die een deel van hun vrije tijd aan hun vereniging willen besteden.  
Samen met de Juniorenraad en de redactie heeft de JUKO een lang gekoesterde wens dit seizoen in vervulling zien gaan. 
Een HEARING voor alle junioren, waarop zij al hun grieven, kritiek, lof of wat ook maar te bedenken valt vrijelijk konden  
spuien. Jammer was het, dat er zo weinig A-kIassers van deze gelegenheid gebruik maakten hun wensen kenbaar te maken. 
Wij zullen zeker in het komende seizoen dit experiment, waarin werkelijk opbouwende punten naar voren kwamen, herhalen.  
KNVB 
Reeds in ons vorig jaarverslag moesten wij melding maken van ons ongenoegen over de kompetitie-indeling en de wekelijkse 
programma's. Wij hebben in de loop van dit seizoen met een zestal dochterverenigingen besprekingen gevoerd, waarbij alle  
problemen, die er in de verschillende verenigingen leefden, werden besproken. Unaniem waren wij van oordeel, dat er iets 
gedaan moest worden aan kompetitie-indeling en de programma' s .  
Op ons verzoek hebben wij in november een gesprek gehad met de Juniorenkommissie van de KNVB, waarin wij al onze 
grieven hebben kenbaar gemaakt. Een van de voornaamste punten hierbij was wel de indeling van vooral onze lagere 
elftallen. Deze elftallen moeten soms opboksen tegen standaard elftallen van kleinere verenigingen, waarbij dan uitslagen van 
0-15 o.i.d. heel normaal zijn. Samen met de 6 andere verenigingen hebben wij een voorstel gedaan (in maart 1971) in het 
vervolg een ander systeem bij de indelingen toe te passen. Wij hopen nu maar, dat de KNVB met onze verlangens rekening 
wil houden. Wij vrezen dat anders weer opnieuw komend seizoen "Voetbal West" regelmatig vol zal staan met herindelingen 
van elftallen, hetgeen tot gevolg heeft, dat praktisch geen enkele afdeling volledig wordt uitgespeeld.  
ALGEMEEN  
Hoewel in de JUNIORENKOMMISSIE een goede werkverdeling is toegepast, bleek reeds in dit seizoen, dat het aantal 
elftallen veel te groot was voor één kommissie. Met het bestuur werd overeengekomen, dat volgend seizoen voor de pupillen 
en welpen een aparte kommissie in het leven zal worden geroepen, de PUWEKO. De plannen hiervoor zullen in het komend 
seizoen nader worden uitgewerkt.  
De JUKO zal meer aandacht gaan besteden aan het gedrag van onze spelers tijdens de wedstrijden. Te veel moest regelend 
worden opgetreden terwijl ook de straffen, aan spelers door de KNVB opgelegd, onze vereniging geen goede naam 
bezorgden. Volledige inzet wordt vereist, maar dit mag nooit ontaarden in onsportiviteit. Ook zal streng worden opgetreden 
tegen het zonder bericht van verhindering zomaar wegblijven bij de wedstrijden.  
Tenslotte wil ik mijn medekommissieleden danken voor de prettige samenwerking in het afgelopen seizoen en vooral de 
Heren v.d.Velde en Zoet, die komend seizoen geen deel meer zullen uitmaken van de JUKO. De Heer v.d.Velde zal zitting 
nemen in de SEKO; waardoor wij er van overtuigd zijn dat de samenwerking JUKO -SEKO nu werkelijk goed zal worden.  
 
's-Gravenhage, juli 1971  
Namens de Juniorenkommissie, 
G.B. van den Steen 
 
JAARVERSLAG TOTOKOMMISSIE  
U weet het ongetwijfeld allen, de Toto loopt niet naar wens. Voor het eerst in al die jaren, hebben ook wij een daling in onze 
omzet te melden. Aantal verwerkte formulieren: 48.522 (vorig seizoen: 57.525). Aantal kolommen: 306.348 (vorig seizoen: 
384.402). Een daling Van ruim 20 %.  
Inderdaad ligt dit iets boven het landelijk gemiddelde, hetgeen te wijten is aan het feit, dat dit seizoen een bekende 
systeemploeg voor het grootste gedeelte is weggevallen. Op een der laatste algemene ledenvergaderingen werd hiervoor 
reeds gewaarschuwd. Wanneer wij dit in ogenschouw nemen, mogen wij echt nog niet ontevreden zijn.  
Wij hopen, door middel van enkele akties, onze omzet weer op een hoger niveau te krijgen. Al is dus de omzet iets lager, het 
werk blijft er niet minder om.  



Een woord van dank is zeker op zijn plaats aan de heren: A. Hoppenbrouwers, A. van Luxemburg, J.Brochard, G. van 
Reenen, J.Bon, G.Kemperman, R. Blok, die er voor zorgden, dat alle formulieren \veer tijdig in de kluis op de Sportlaan terecht 
kwamen.  
Vanzelfsprekend hebben onze inname-adressen hiertoe eveneens het nodige bijgedragen. Wegens drukke werkzaamheden 
zal dhr. Blok zich uit ons team moeten terugtrekken. Rudi, hartelijk dank voor de prettige wijze, waarop wij zovele jaren 
hebben magen samenwerken. U kunt naar deze functie solliciteren.  
Aan een voorspelling durven wij ons niet meer te wagen. Wij hopen echter met Uw aller medewerking 300.000 kolommen te 
kunnen realiseren.  
Toto-sekretariaat, 
 J.J.M. Jager.  
 
JAARVERSLAG AKKOMMODATIEKOMMISSIE  
De akkomodatiekommissie werd in het verenigingsjaar 1970-1971 gevormd door de heren P.de Jongh en A.Verbarendse. Bij 
de uitvoering van de taak zijn vele leden en niet-leden behulpzaam geweest, waaronder de heren N .Collee en W. Zoet sr. Het 
onderhoud van de terreinen en opstallen is geheel naar wens verlopen, waarbij in het bijzonder gememoreerd dient te worden 
de voortreffelijke samenwerking met de gemeentelijke instanties,in casu met de heer Appeldoorn en zijn medewerkers.  
Als bijzondere aktiviteiten dit jaar noemen wij de plaatsing van de reclameborden, de aanvang met de plaatsing van de 
ballenvangers, de aanleg van de alarminstallatie, het terras en het tegelpad naar het derde veld.   
Onder verantwoordelijkheid van de akkommodatiekommissie, maar door derden uitgevoerd, vielen de vernieuwing van de 
douches en de plaatsing van de nieuwe lichtinstallatie.   
Het probleem van de opslagruimte is de grootste handicap gebleken, een omstandigheid, die nog meer zorgen zal geven, 
gezien de verwachte uitbreiding van de scheidsrechtersvoorzieningen. Het is noodzakelijk, dat hieraan de vereiste aandacht 
wordt besteed. De akkommodatiekommissie meent zijn taak naar behoren te hebben volbracht en dankt hiervoor zijn vele 
medewerkers.  
Namens de Akkommodatiekommissie,  
P. do Jongh sr.  
 
 
 



JAARVERSLAG KONTAKTKOMMISSIE  
De start van deze kommissie begon op 5 september 1970 met een succesvolle barbecue-avond (76 deelnemers). 
Klaverjassen: het enige succes dat hierbij bleek te behalen was de Kerst- en Paasdrive. Zowel de losse avond op 22 
september georganiseerd met Kwiek Sport alsmede de enkale dinsdagavonden zijn ondanks de goede medewerking van de 
leden van de Totokommissie geen succes.  
Beat- en discoavonden: Grandioos was de beatavond op 2 oktober 1970 met een grootse opkomst, terwijl daarentegen de 
discoavond van 29 januari matig werd bezocht. Deze avonden blijven onmisbaar in de vereniging.  
Carnaval: het carnaval 1971 was volledig een afgang, ondanks de vele voorbereidingen, zoals verlichting, versiering en 
muziek, terwijl gezien de ervaringen van 1970 op een grote opkomst en een groots feest werd gerekend. Een reden voor deze 
mislukking hebben wij tot op heden niet kunnen vinden. Het jeugdcarnaval daarentegen was grandioos. Doorgaan zo.  
Bingo: Gezien het succes van het vorige verenigingsjaar, werd ook dit seizoen een bingo-avond op zaterdag gepland. ook hier 
weer een misrekening, waarbij vooral het late begin, n.l. ca. 11.00 uur, voldoende zegt.  
De algemene conclusie van de kontaktkommissie is, dat het organiseren van festiviteiten voor de jeugd, met medewerking  
van de Juniorenraad, geen problemen met zich meebrengt. Voor de senioren en A-kIassers blijkt alleen de vrijdagavond 
geschikt, terwijl de medewerking van vele leden, vooral wat het tijdstip van binnenkomen betreft, nog veel te wensen overlaat.  
Namens de Kontaktkommissie,  
N.Hoefnagel  
 
JAARVERSLAG REDAKTIEKOMr1ISSIE  
De samenstelling van de redaktie is het afgelopen seizoen nogal aan verandering onderhevig geweest. Het aanvankelijke 
streven met zes personen, waaronder twee dames, zitting te nemen, vond geen doorgang wegens tijdgebrek van 
laatstgenoemden, zodat uiteindelijk de redaktietafel bezet werd met Sjaak en Dick Groenendijk, Cees Grimbergen en Nico 
Drabbe.  
Eind september hebben de heren Groenendijk gemeend zich te moeten terugtrekken, dit naar aanleiding van een 
meningsverschil betreffende een ingezonden brief van het tweede elftal. Het bestuur kon niet anders dan het besluit van de 
gebroeders Groenendijk accepteren en hen dankzeggen voor het werk dat zij hadden verricht. Het bestuur was er intussen in 
geslaagd twee personen te vinden die de opengevallen vakatures wilden innemen t.w. Ton van Egmond en Jaap Colpa. Het 
beleid van de nieuwe redaktie was in het bijzonder gericht op het wakker schudden van de LENS-jeugd, de samenwerking 
met de overige kommissies, met in het bijzonder de JUKO, te verbeteren en volledig open te staan voor ingezonden stukken 
en reakties van alle LENS-leden.  
Do hearing voor onze jeugd, geboren op of onder de redaktietafel, is een goede stap in de juiste richting geweest, ondanks 
hot feit dat do verwachtingen hoger gespanneen waren. Halverwege hot seizoen werd do redaktietafel wederom onderbezet, 
nu wegens studie van Cees Grimbergen en de wapenrok van Jaap Colpa. Door de bijzonder prettige samenwerking van de 
nog resterende redaktieleden, was er geen direkte aanleiding, deze kommissie wederom met nieuwe leden te versterken, 
mede door vrij veel aanbod van kopij van de diverse kommissies.  
 
Namens do redaktiekommissie,  
N.Drabbe  
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